
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Katrine, Thor 

 

Tilstede: Marianne, Henrik, Gitte, Karina, Majken, Mikkel, Sofie, Linda, Anne Mette, Trine 

 

Dagsorden:  

 

1. Velkommen til Katrine og Thor- udsat 

2. Nyt fra elevrådet - ikke aktuelt 

3. Evaluering af sidste skoledag – ingen kommentarer 

4. Evaluering første skoledag – en god dag med en rolig start hvor forældre var med i 0. 

klasse lidt af dagen. Efterfølgende har Gitte været med den første uge for at hjælpe eleverne 

med at få en god start. 

5. Brug af iPad i SFO og Klub (mobiler). I dag børnene i SFOen kan få en ”i pad tid” som 

varer 20 min. Eleverne i klubben må ikke bruge mobiler når der spises og når der er 

fællesaktiviteter. 

Grundet ønsker om mindre skærmtid til børnene er vi i bestyrelsen blevet enige om at 

afprøve en tablet- og mobilfri periode i SFO og klub, som evalueres ved årsskiftet.  

6. Orientering vedr. personale Vedr. ansættelse af LBO-leder: Der har været 

ansættelsessamtaler. Der var dog ingen kandidater som gik videre til anden samtalerunde. 

Stillingen vil blive genopslået i uge 43, med ansættelsesstart 1/1-2025. Indtil da er Anne 

Mette konstitueret leder for LBOen, og Kasper står for vagtplanlægningen. 

7. Nyt fra: 

a. LBO/SFO – medarbejder krop- og bevægelses tema i børnehave og vuggestue, rim og 

remser. Til efteråret efterårs- og halloween tema. Der er kommet nye legehuse i børnehaven, 

til stor glæde for børnene. 

b. LBO/SFO – leder (Anne Mette) I børnehaven går man tilbage til den gamle struktur, 

med to aldersblandede stuer. Papegøjerne og undulaterne, hvor de ældste går fra et par 

gange om ugen og hvor der er mulighed for at lave mindre grupper i løbet af dagen. 

c. Skolen – medarbejder der er travlt med nationale årgangstests, forældremøder og 

elevsamtaler. 

d. Skoleleder Der kommer 6 praktikanter fra Vesterbølle efterskole, samt 3 praktikanter fra 

Aalestrup realskole i uge 40. De skal være i vuggestue, børnehave, skole og ved Thomas 

pedel. 
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8. Evaluering af overgange fra børnehave til skole, fra vuggestue til børnehave. Princippet 

om gode overgange, opdateres med de nye rutiner som har fungeret godt. Gitte som kommer 

med i den første uge i 0. klasse og ”klasselærerdag” i alle klasser efter skolestart. En ryste-

sammen dag for den ”nye” klasse Svalen ud af huset. Derudover overvejes det om det er 

muligt at skabe en bedre overgang til overbygningen? Princip tilrettes med de nyeste tiltag 

(klasselærerdag og Pædagog med den første uge) 

9. Evaluering Forældremøder Sidste år var der et fremmøde på under 50% til 

forældremøderne i alle klasser. Der var i år lagt op til at lærerne i hver klasse afholdt de 

forældremøder som de hver især ønskede. Der blev inviteret til forskellige tidspunkter og af 

forskellig varighed, og fremmødet var højere i år. En spørgerunde blandt forældrene i 

bestyrelsen viser ikke noget entydigt svar, på det bedste tidspunkt for afholdelse af møderne. 

For nogen passer om eftermiddagen kl. 17 bedst, for andre efter 19.  

10. Bordet rundt Karina roser vuggestuen for cirkusforestilling for forældre. Der efterlyses 

månedsplan i SFO, som der også er i vuggestue, børnehave og klub. Ros til Thomas pedel 

for at skaffe sponsorer til ny multibane/renovering af den gamle. Mikkel og Sofie synes det 

var rigtig spændende at være med til ansættelsessamtaler. Sofie er tilkaldevikar i skolen, og 

roser både børn og voksne for den gode stemning der er på skolen. Majken har været til et 

meget spændende foredrag, og forslår et anderledes arrangement med fællesspisning og 

foredrag, hvor overskuddet kan gå til lejrskolekassen. 

11. Evt.  

 

Referat v/ Linda 


